
Mondelinge vragen Gemeentebelangen, Handbalclub Sercodak, Raad 21 maart 2016

Afgelopen week hebben we gelezen in de media dat de eredivisie handbal van Sercodak 
Dalfsen het moeilijk heeft om volgend jaar weer deel te kunnen nemen aan de landelijke 
eredivisie 
Wij zijn erg geschrokken van het bericht dat deze club stopt.

Inmiddels is er bij de industrieclubs / ondernemersverenigingen / fanclubs achter de schermen 
volop actie ingezet voor behoud van de eredivisie club handbal van Sercodak in Dalfsen!

Is de wethouder hier van op de hoogte? Heeft de wethouder zelf nog contact opgenomen?
En weet u als wethouder hoever het hiermee staat op dit moment? 

Hartelijke groet

Jos Ramaker
GB


